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ALGEMEEN 
 

We hebben in 2022 weer volop genoten van onze vrijheid. Dat geldt natuurlijk voor de 

Corona perikelen die we achter de rug hebben. De vrijheid in het Westen wordt helaas in 

Oekraïne uitgevochten. Onze nationale vrijheid hebben we met de recente verkiezingen 

beslecht. Ik denk dat deze strijd ook nog wel even zal duren. Ook voor onze visserij is het 

van belang. In diverse gemeenten is de Partij voor de Dieren druk bezig om het vissen te 

verbieden.  

 

De roofvis wedstrijden zijn weer volledig doorgegaan. Vanuit de Karper afdeling zijn 

initiatieven genomen om meer karpervissers te betrekken bij onze vereniging, helaas nog 

met weinig succes. De jeugd activiteiten hebben plaatsgevonden en de inmiddels 

traditionele ouderen wedstrijd was ook weer een succes. Ook Visstand beheer is in 

samenwerking met Sportvisserij MidWest Nederland en Sportvisserij Nederland opnieuw 

opgepakt en zal op korte termijn met het Gemeentebestuur worden besproken.  
 

Er is nog steeds een geleidelijke daling zichtbaar in ons ledenbestand en blijft voor het 

bestuur een zorgpunt aangezien we nog steeds weinig tot geen verkooppunten meer 

hebben. Het is wel mogelijk om digitaal lid te worden van onze vereniging via Sportvisserij 

Nederland. Financieel zijn we gezond en kunnen we nog diverse initiatieven voor de leden 

ontplooien. Alle afdelingen hebben een jaarplan ingediend en kunnen binnen het 

gevraagde en beschikbare budget activiteiten ontplooien.  

Opnieuw doe ik een dringend beroep op de leden om je als vrijwilliger beschikbaar te 

stellen voor met name de jeugd. Onderhoud van materiaal en begeleiding bij kinderen en 

wedstrijden is van cruciaal belang.  

Meld je aan, het is gezellig en geeft veel voldoening!! 
 

 

Extra aandacht wil ik vestigen op de maatschappelijke ontwikkelingen op het gebied van 

dier en welzijn. Als vissers en bestuur besteden we vanzelfsprekend veel aandacht aan 

het verantwoord vissen en een goede verzorging. Er zijn echter verdergaande stappen 

noodzakelijk om de natuur gezond te houden. Belangrijk is om geen loodhoudende 

producten te gebruiken maar de loodvervangers, daar zijn er inmiddels veel van 

beschikbaar. Zie je ongeregeldheden of onkunde met betrekking tot de behandeling van 

 
 

De toekomst van de hengelsport in gevaar?  
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vissen of het niet schoonhouden van de natuur,  bespreek dat met die personen en help 

hun kennis te vergroten. Vertrouw je het niet? Bel de vereniging.  Met Sportvisserij 

MidWest Nederland hebben we afgesproken dat controles vanuit hun BOA’s in goed 

overleg gaan plaatsvinden. 

Het Dagelijks Bestuur heeft gesprekken gevoerd met Hengelsportvereniging Zaanstreek 

om de samenwerking te intensiveren. Zo is afgesproken om gezamenlijk controles uit te 

voeren. Daarnaast doen we kennis op van hun organisatie bijvoorbeeld hoe zij omgaan 

met commissies. Zeker een wens van ons om dit te realiseren, jullie inbreng is daarvoor 

noodzakelijk. 

 

Het was een mooi jaar en ik verwacht dat het huidige jaar nog succesvoller zal zijn. 

 

Carcia Voorhamm 

voorzitter 
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SECRETARIAAT  
Overzicht leeftijdsopbouw leden 
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Overzicht aantal leden. 

leeftijd vrouw     leeftijd man.   

       

 jaar 2021  jaar 2022     jaar 2021  jaar 2022 

90‐71  8  8   

100‐
91  5  10 

70‐61  15  17    90‐81  56  53 

60‐51  17  14    80‐71  189  185 

50‐41  14  15    70‐61  278  274 

49‐31  19  11    60‐51  296  281 

30‐21  12  10    50‐41  243  237 
20‐11  18  15    40‐31  222  222 

10‐00  2  0    30‐21  125  105 

     20‐11  177  155 

     10‐0  29  15 

        
totaal  105  90    totaal  1620  1537 

 

De teruggang van het aantal leden is te wijten aan een aantal oorzaken. 

1e overlijden 

2e coronabeperkingen gelden niet meer. Hierdoor zijn een aantal “leden” afgehaakt.  

Vergaderingen 
 Bestuursvergaderingen 

Er hebben dit verslagjaar 5 bestuursvergaderingen plaats gevonden. Een aantal 

zijn er door diverse redenen niet doorgegaan. Van die vergaderingen, die in goede 

harmonie plaatsvonden, is verslag gedaan.  

 

 Algemene ledenvergadering 

In mei 2022 heeft de Algemene Ledenvergadering plaats gevonden. Zoals 

gebruikelijk vond deze in het dorpshuis Het Wapen van Landsmeer plaats. Van de 

ruim 1600 leden namen 6 leden deel aan deze vergadering. Al jaren is de opkomst 

van de leden voor deze vergadering minimaal. Gezocht gaat worden hoe we de 

opkomst kunnen vergroten.  

 

 Externe vergaderingen 

verscheidene externe vergaderingen hebben er plaats gevonden  met zowel 

sportvisserij MidWestNederland als Sportvisserij Nederland. 
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FINANCIEEL OVERZICHT 
De vereniging staat er gezond voor. De inkomsten en uitgaven zijn verantwoord in een 

afzonderlijk overzicht, dat niet bij dit verslag is gevoegd. Het overzicht werd ten tijde van 

de vergadering aan de deelnemers uitgereikt  

 

 

 

Verslag kascontrolecommissie 
Door de commissie gecontroleerd en in orde bevonden. Zij stelden de Algemene 

Ledenvergadering voor de penningmeester decharge te verlenen. Aldus geschiedde. 

 

 

 

 

secretariaat 
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JEUGD 
 

De tijden van Corona waren gelukkig voorbij en er kon weer gevist worden met de jeugd. 

Er waren dan ook een aantal activiteiten ingepland, viscursussen, de terugkeer van de 

jeugdviswedstrijd in de Sport en Feestweek. En ook wilde de basisschool St. Augustinus 

graag een visles ontvangen. 

 

Je merkte wel dat het moeizaam opgang kwam na de corona. De viscursus moest ik 

annuleren vanwege een te kort aan aanmeldingen. Maar het goede nieuws is, is dat voor 

2023 ik wel genoeg aanmeldingen heb om het door te laten gaan. 

 

De visles was ook een succes voor de kinderen. Die hebben veel plezier gehad. De 

jeugdviswedstrijd was minder druk bezocht dan voorgaande jaren. Uiteindelijk stonden we 

met 16 kinderen aan de waterkant en wet er best wel leuk gevangen. Uiteraard waren er 

bekers te winnen en prijzen te verdienen dus iedereen deed flink zijn best.  

 

Ook was er weer een club promotie dag. Vanwege nieuwe regels was de vislocatie anders 

dan normaal. Met 3 groepen van 15 tot 20 kinderen werd er fanatiek gevist. Maar 

nauwelijks iets gevangen.  

 

De cursus in het najaar kwam te vervallen door te weinig animo. Laten we hopen dat 2023 

ons meer gaat brengen qua jeugdige vissertjes. 
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VISSTAND BEHEERSCOMMISSIE (VBC) 
 

Als bestuur hebben we de hoogste prioriteit aan de vijvers gegeven, om de gewenste 

doelstellingen te halen hadden er afspraken gemaakt moeten worden met het 

gemeentebestuur. Dat is door diverse bestuurlijke redenen nog niet succesvol geweest. 

Om het gewenste resultaat te behalen met de vijvers is baggeren een kritische 

succesfactor. In samenwerking met Sportvisserij MidWestNederland is er een plan 

opgesteld om de vijvers te herstellen, waarbij de vereniging, Sportvisserij 

MidWestNederland en Sportvisserij Nederland ook een (financiële) bijdrage zal leveren. 

Voorwaarde is wel dat de vijvers eerst door de Gemeente Landsmeer gebaggerd worden. 

Landsmeer heeft net als bijna alle gemeenten in Nederland een Sportakkoord afgesloten. 

We hebben met deze organisatie een samenwerking afgesproken en zullen gezamenlijk 

het plan van aanpak voor de vijvers met de wethouder te bespreken. 
 

Door de jaren heen is veel aandacht besteed aan het verkrijgen van helder water. Het 

resultaat is nu dat de Breek ernstige nadelige gevolgen hiervan ondervindt. De begroeiing 

in het water is verschrikkelijk en is zowel voor de bootliefhebber als hengelsporter 

desastreus. Samenstelling van het water veranderen is niet realistisch. Ook over de 

aanpak van de Breek zijn wel ideeën maar dat gaan we pas oppakken als we  het project 

van de vijvers hebben afgerond. Dat heeft te maken met medewerking van de gemeente 

alswel gebrek aan inzet van menskracht.  
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KARPER 
 

 

 
 

Afgelopen jaar hebben we getracht een karperwedstrijd te organiseren. Door gebrek aan 

animo en het uitblijven van aanmeldingen van leden en andere dan leden van de 

vereniging heeft deze wedstrijd geen doorgang kunnen vinden. 

 

Wel hebben we in september een karperweekje Frankrijk kunnen realiseren, wat een 

succes was. Aan dit karper-evenement deden 8 vissers mee. Diverse karpers werden er 

gevangen, waarbij de zwaarste 45 pond woog. Geholpen door het  mooie weer wordt 

overwogen om dit evenement te herhalen. 
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ROOFVIS   
 

In 2022 is er mbt de Roofviscompetitie (voorlopig) voor de laatste keer gevist volgens het 

oude format met een apart klassement voor snoek & snoekbaars. In 2023 gaat er namelijk 

één klassement komen, waarbij per visser de 3 grootste snoeken, baarzen en 

snoekbaarzen gaan meetellen voor het eindklassement. Dit betekent dat er (nog) meer 

allround gevist moet gaan worden op 3 verschillende roofvissoorten wat de spanning met 

één eindklassement hoogst waarschijnlijk ten goede gaat komen. 

Afgelopen jaar waren de vangsten per wedstrijd, vissoort en locatie (de Breek / Westplas) 

zeer uiteenlopend. Snoekbaars is dramatisch slecht gevangen, er werden over 6 

wedstrijden maar 4 maatse vissen ter meting aangeboden, een dieptepunt voor ons 

verenigingswater. 

De snoekcompetitie verliep beter met in totaal 36 gevangen maatse snoeken met daarbij 

11 snoeken groter dan 90cm. Hoogtepunt was de vijfde competitie op de Westplas met 

drie 90+ snoeken (90-92-97cm) en twee meter+ snoeken (110-111cm). 

De laatste wedstrijd werd afgesloten met een prijsuitreiking en een zalig koud en warm 

buffet, aangeboden door onze hengelsportvereniging. Er is in totaal 2,58m aan 

snoekbaars gevangen en 28,32m snoek. Voor snoek betekent dit een gemiddelde van 

bijna 80cm per gevangen vis. Het deelnemersaantal varieerde tussen de 10 en 24 

deelnemers per wedstrijd. 

Speciale dank gaat uit naar onze controleur Martin van der Wal, die iedere wedstrijd weer 

alle boten langs gaat om de gevangen vis op te meten en naar Gerard Vlaming van de 

watersportvereniging, die ons voorziet van een onderkomen in het Breekpunt en zorgt 

voor de catering.  



 12 

KEERNWEDSTRIJD 
 

Voor de bewoners van het verzorgingshuis De Keern werd voor de derde maal op rij weer 

de jaarlijkse viswedstrijd georganiseerd.  

De sloot voor het verzorgingshuis diende als wedstrijdparcours. Op ons verzoek werd door 

medewerkers van de gemeente de oever gemaaid.  

Samen met de activiteitenbegeleidster, personeel van de Keern en diverse vrijwilligers van 

onze vereniging werd dit evenement een succes.  

In totaal deden er 12 deelnemers mee. Er werd fanatiek gevist om de Keerncup. Onder 

toeziend oog van diverse toeschouwers werden er regelmatig vissen uit het water gevist.   

Na de prijsuitreiking werd door de vereniging aan de vrijwilligers een lunch aangeboden.  
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COMMUNICATIE 
 

     

 

 

                       

In dit verslagjaar zijn 9 edities van de VisFlits De Spanning verzonden. De VisFlits heeft 

een naamsverandering ondergaan en heet VisFlits De Spanning.  

Een uitnodiging voor het bijwonen van de Algemene Ledenvergadering in mei was 

ruimschoots op tijd verzonden en bekend gemaakt op Facebook en de website. 

Desondanks konden we maar weinig leden op deze vergadering verwelkomen.  

De facebookpagina wordt regelmatig door vaste bezoekers bezocht.  

 

Er is een dalende trant te zien in de bezoekers van onze website.  Waardoor deze daling 

tot stand is gekomen is onbekend. Dit dient onderzocht te worden.   

 

 

 pageviews 

 sessies 

 bezoekers 

 Nieuwe bezoekers 

 

 

Er vindt steeds meer communicatie plaats via de website. Er zijn verschillende formulieren 

ontwikkeld, die het doorgeven van klachten, adreswijzigingen, aanmeldingen en 

opzeggingen overzichtelijk en gemakkelijk maken. Mensen weten deze voorzieningen 

steeds beter te vinden. Ook het inschrijven voor de nieuwsbrief is mogelijk via de website. 

In verband met de Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) heeft men de 

2021 2022 
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mogelijkheid zich uit te schrijven en de persoonsgegevens aan te passen.  Van deze 

uitschrijvingen hebben 114 leden gebruikgemaakt.  

Ons YouTubekanaal wordt regelmatig gevuld met filmpjes. Vorig jaar zijn de in dat jaar 

geplaatste filmpjes 269 keer bekeken.  

Naast de hierboven genoemde communicatie zijn er ook een aantal persberichten 

uitgegeven.  

Het is gelukt om een extra communicatiemedewerker te vinden. Hij helpt om al de 

communicatie nog beter en nog soepeler te laten verlopen. Hij is inmiddels ook in het 

bestuur verkozen. Er vond regelmatig een redactioneel overleg plaats. Om de 

communicatie (onderhoud Facebookpagina, onderhoud Website, vullen van de VisFlits en 

Spanning)  in de toekomst te kunnen waarborgen is, in verband met de leeftijd van beide 

redacteurs, op termijn vervanging noodzakelijk. Via de geëigende kanalen is een oproep 

gedaan voor bijvoorbeeld materiaalmanager, bestuurslid enz.  

De VisFlits De Spanning wordt gemaakt en verzonden met behulp van het programma 

Mailchimp. Dit programma doet wat het belooft. Als de VisFlits klaar is, is met één druk op 

de knop, de verzending een feit.  Mensen kunnen zich digitaal in- en uitschrijven. Een 

probleem blijft dat niet ieder lid een emailadres heeft of heeft opgegeven. Hierdoor kan 

dus niet iedereen bereikt worden. Van de ruim 900 zendingen wordt tussen 300 – 350 keer 

de nieuwsbrief geopend.  

Regelmatig is er aandacht besteed aan de campagne Vang5 van Sportvisserij Nederland. 

De insteek van Vang5 is simpel: elke keer dat je gaat vissen, ruim je rond jouw stek 

minimaal vijf stuks afval op – meer mag natuurlijk. De Vang5 campagne doet niet alleen 

een beroep op de sportvisser, maar wordt ook doorgevoerd in alle activiteiten van 

Sportvisserij Nederland. 

 

 


